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Řešení tajenky z minulého čísla: Kopřivy trhat se oplatí nejlépe cizíma rukama. 
Vylosovaní výherci: Marie Macurová, Pavel Žmolík. Cenu si můžete vyzvednout v Informačním centru Pozlovice.
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Vážení spoluobčané, 
dostává se  Vám do  rukou letošní druhé vydání 

občasníku. Úvodník píše vždy jeden ze  zastupitelů. 
Mnozí z nás tuto skutečnost nemají rádi, ale rotace je 
neúprosná a  na  mě přišla řada. Současná doba je 
zahlcena nepřeberným množstvím informací 
a  mnozí si nevíme rady, jak je chápat. My 
starší víme, že každé období se musí aktivně 
přečkat. S vírou, že se vše obrátí k lepšímu to 
jde snadněji. Zkuste se zamyslet. 

Životní cykly jako střídání ročních období  
Každé roční období nabíz í výzvy 

a  příležitosti. Zima nás vybízí k  odpočinku 
a  nabrání sil, Jaro je probuzením po  tomto 
odpočinku. Příroda pučí, bzučí, roste, kvete, je 
v pohybu a růstu, i my lidé se dostáváme do aktivnější 
fáze našeho ročního cyklu. Léto, máme ho tu za chvíli, 
nám přinese první dozrávající plody přírody. Věřme že 
i  hodně sluníčka. Léto přináší i  dvě vysněná slova. 
Dětem prázdniny, dospělým dovolenou. Když se řekne 
slovo prázdniny, znamená to pro mnoho školáků 
a  studentů hlavně nevstávání do  školy a  užívání si 
sladkého nicnedělání. Mají více prostoru na  trávení 
volného času s kamarády a další letní aktivity, jako jsou 
koupání, sport, turistika … Když jsou navíc k dispozici 
dědeček s babičkou, je vystaráno. 

Ubývá ale těch studentů, kteří vidí v  prázdninách 
příležitost přivydělat si nějakou tisícovku „do prasátka", 

abych si třeba mohl pořídit něco, na  co mi rodiče 
nedají nebo abych mohl na  rande svému děvčeti 
koupit něco dobrého. Myslím si, že brigáda je vlastně 
dobrá zkušenost do  budoucna, abychom věděli, jak 
se  ty barevné papírky s  různou hodnotou získávají … 

a  to většině mladých opravdu chybí. Když 
se  řekne slovo dovolená, znamená to pro 
mnoho dospě lých hlavně nevstávání 
do  práce, relaxace těla, pročištění hlavy, 
zbavení se  pracovního stresu a  možnost 
věnovat se naplno rodině. Každý máme své 
představy, které korigují naše finanční 
a  zdravotní možnosti. Někdo upřednostňuje 
h o r y, někd o m o ře , někd o c h a l u p u 

na  venkově. Někoho láká poznat cizinu cestováním, 
jiný má oblíbenou destinaci, kam jezdí několik let. 
Jedno je ale společné, a  to, že „Člověk přece musí 
někdy vypnout!“.  

Závě rem chc i Vám všem p řed b l íž í c ím i 
se  prázdninami a  dovolenými popřát pevné zdraví 
a splnění všech příjemných očekávání. Školákům přeji 
co nejlepší vysvědčení, dospělým radost z  dětí 
a  vnuků. Buďme optimisté!! Bude lépe!! Pozlovicím 
se to postupně daří!! 

Poznámka: Asi jste postřehli, že jsem nevzpomněl 
Podzim. Vzhledem k tomu, že letos v Pozlovicích trnky 
nebudou, nezasloužil si to. Možná příště…  

Ing. Josef Hampl, zastupitel a radní

Úvodník

Při příležitosti Otevírání pramenů přijali naše 
pozvání zástupci partnerského města Rajeckých 
Teplic. Obdobně jako u  nás i  na Slovensku proběhly 
na  podzim 2022 volby do  místních zastupitelstev. 
V  našem partnerském městě 
proběhla obměna na  pozici 
primátora, kterým se  stal Ing. 
Ambróz Hájnik, Ph.D. Čtyři noví 
zástupci z  Rajeckých Teplic 
přijeli do  Pozlovic poprvé, 
a  proto j sme je ne jprve 
s  Poz lov icemi seznámi l i . 
Zároveň jsme měli možnost 
prodiskutovat zajímavá témata 
a  porovnat odlišné přístupy 
v  obou státech. Obdobně jako 
u  nás, je hlavním tématem 
zdražení energií, které má 

výrazný vliv na  rozpočet partnerského města. Hledali 
jsme navzájem inspiraci v  energetických úsporách, 
odpadech, smart řešeních nebo v  podpoře 
společenského života. Zároveň jsme řešili možnou 

spolupráci v  přeshraničních 
projektech, které jsou nyní 
aktuální. Jelikož nás spojuje 
primárně cestovní ruch spojený 
s  lázeňstvím, společné projekty 
by se  měly dotýkat primárně 
cestovního ruchu a  kultury. 
S  p ř i s pěn í m s p o l ečnýc h 
projektů budeme například 
hledat zdroje pro realizaci 
nového výletiště, které zlepší 
kulturní zázemí městyse. 

Ing. Pavel Coufalík, Ph.D.

Návštěva z partnerského města Rajecké Teplice
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V  průběhu jara byla zahájena dlouze avizovaná 
rekonstrukce ulice Nivy II. Po dokončení budou práce 
pokračovat v rámci ulice Nivy I, kde bude v předstihu 

opraven vodovod. Dále probíhá kabelizace NN v části 
ulice Pod Větrníkem, jehož investorem je spol. EG.D, 
a.s. Městys Pozlovice zde realizuje kompletní 

rekonstrukci veřejného osvětlení. Právě úspory 
ve  veřejném osvětlení jsou jedním z  hlavních témat 
při snižování energetické náročnosti 
obecního majetku. Aktuálně připravujeme 
podání žádosti o  dotaci na  obnovu 
neúsporných osvětlovacích bodů v  ještě 
nerealizovaných částech městyse. Větším 
projektem je kompletní obnova veřejného 
osvě t lení mezi koupal iš těm DUHA 
a  kempem, jehož součástí je i  obnova 
podzemního vedení, které zde v minulosti 
vykazovalo řadu poruch. Před letní 
sezónou došlo k  výměně map intravilánu 
městyse v novém vizuálním stylu městyse, 
do  kterých jsme nechali doplnit turistické 

trasy. Zároveň zaměstnanci Služeb městyse Pozlovice 
realizují nová sběrná hnízda v  chatových oblastech, 
kde není možný svoz odpadu přímo od  jednotlivých 

nemovitostí. Hlavním cílem je zvýšení 
poměru třídění, jelikož cena za  komunální 
(nevytříděný) odpad roste. Dále průběžně 
jednáme se Státním pozemkovým úřadem, 
který připravuje realizaci polní cesty 
od  ul ice Podhradská po  Dvo ř iska 
s vyhlídkovým lehátkem. Aktuálně probíhá 
výběr zhotovitele. Realizace by měla 
proběhnout v  druhé polovině letošního 
roku. V  průběhu jara se  nám podařilo 
získat dotaci 1,6  mil. Kč od  Národní 
sportovní agentury na  rekonstrukci 
vnitřních prostor kabin u  fotbalového 

hřiště. Primárně by se mělo jednat o nové vytápění, 
elektroinstalaci a  obnovu sociálních zařízení. Akci 
bychom chtě l i real izovat v  zimním období 

po ukončení podzimní fotbalové sezóny. Tři 
kanceláře v  objektu by měly sloužit pro 
komerční nájem. Zájemci se  mohou již 
v předstihu informovat na Úřadě městyse, 
aby bylo případně možné zapracovat 
požadavky. Dále nezahálíme v  přípravě 
s t rategických projektů , které jsou 
extrémně finančně náročné a bez dotační 
injekce těžce realizovatelné. Jedná 
se například o  rekonstrukci víceúčelového 
sálu v  budově úřadu nebo rekonstrukci 
ulice Ludkovická. 

Ing. Pavel Coufalík, Ph.D.

Novinky v investičních akcích
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V  rámci plánované rekonstrukce zahrady mateřské 
školy, proběhla v  předchozích měsících výsadba 
nových rostlin, keřů a stromů jak na zahradě mateřské 
školy, tak v prostoru před mateřskou školou a  kolem 
školky. Výsadba byla realizována za podpory Městyse 
Pozlovice a  za  úžasné spolupráce paní architektek, 
které mají na  starost projektování rekonstrukce 
zahrady. Možnost zapojit se do sázení a pomoci nám 
vytvářet nové, rostlinami obohacené prostředí naší 
zahrady, měli i  rodiče s  dětmi a  veřejnost. Ve  dnech 
naplánovaných termínů nám počasí sice nepřálo, ale 
i  tak se  sázení rostlin vydařilo a  nakonec jsme 
společně strávili dvě příjemná odpoledne. Další část 

výsadby už měli na  starost páni zahradníci, kterým 
tímto děkujeme za  jejich práci. O  zasazené rostliny, 
keře a  stromy se  budeme starat společně s  dětmi 
v rámci rozvoje environmentální výchovy dětí a v rámci 
vzdělávacích cílů školy. Další části rekonstrukce 
zahrady budou probíhat postupně dle finančních 
možností. Nicméně, už teď lze říci, že děti čeká 
do  budoucna zahrada, kde si každý, mladší i  starší, 
najde „svůj“ koutek, kde se  bude cítit příjemně, kde 
se  zabaví a  kde se  bude rád setkávat se  svými 
kamarády. 

Jana Kollarčíková

Výsadba rostlin a keřů na zahradě MŠ 

Na jaře doš lo k  dokončení rekonstrukce 
zpevněných ploch v  okolí MŠ Pozlovice, kde byly 
dožité lité asfalty nahrazeny dlažbou s  možností 
vsakování. Zároveň součástí akce bylo vybudování 
retenční nádrže pro zachytávání dešťové vody 
ze  střechy MŠ Pozlovice, která bude využita pro 
zálivku zeleně přilehlé zahrady. Právě úpravou zahrady 
by měla výhledově rekonstrukce pokračovat. Našim 
cílem je vést děti k environmentální výchově, která je 
pro venkov charakteristická. Z  tohoto důvodu pod 

vedením zahradních architektek připravujeme projekt 
jabloňové zahrady. Jak název napovídá, koncept by 
měl vycházet z  jabloně, která je pro náš region 
charakteristická. Zahrada by měla být doplněna o jedlé 
keře nebo bylinky. Děti budou mít možnost využívat 
dešťovou vodu pro zalévání rostlin. Z  těchto důvodů 
proběhla u  příležitosti Dne země komunitní výsadba, 
kdy dobrovolníci měli možnost pomoci s  výsadbou 
rostlin. Všem děkujeme! 

Ing. Pavel Coufalík, Ph.D.

Okolí MŠ Pozlovice
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V úterý 9. května se žáci 4.  

a 5. třídy ZŠ Pozlovice vydali 

na třídenní školní výlet do Prahy. 

Všichni jsme se setkali ráno 

na vlakovém nádraží 

v Otrokovicích a odjeli 

rychlíkem do hlavního města 

České republiky Prahy. Po 

příjezdu do Prahy jsme 

se ubytovali na ubytovně 

v klášteře u Kapucínů a poté 

se vydali lanovkou na rozhlednu 

Petřín, kde jsme navštívili 

zrcadlové bludiště. Večer jsme 

se ještě stihli podívat 

na nádvoří a okolí Pražského 

hradu. Druhý den jsme jeli 

do Pražské zoologické zahrady 

a odpoledne do největšího 

hračkářství v ČR Hamleys. 

Poslední den jsme si sbalili 

kufry, dali je do úschovny 

a odjeli tramvají 

na Staroměstské náměstí 

podívat se na orloj. Pak jsme si 

dali oběd a vydali jsme se do 

muzea iluzí. Výlet do Prahy 

se mně moc líbil, nejvíc 

ze všeho mně nadchlo 

hračkářství Hamleys a ZOO 

Praha. Jsem ráda, že máme 

tak hodné paní učitelky, 

které nám takový výlet 

naplánovaly a umožnily.  

Už se těším na další 

zajímavý výlet. 

Anna Kuželová,  

žákyně 4. třídy ZŠ Pozlovice

Školní výlet do Prahy
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P o c o v i d o v ý c h l e t e c h , k d y d o c h á z e l o 
k  předčasnému ukončení soutěží, náš šachový klub 
začal opět normálně fungovat a konečně se dostavily 
i dlouho očekávané dobré výsledky. Zlínský 
regionální přebor jsme zahájili drtivou 
výhrou 5:0 proti Bojkovicím a  když jsme 
po „povinné“ výhře s malenovickým céčkem 
porazili také „áčko“ Valašských Klobouk, 
mohli jsme si začít pohrávat s  myšlenkou 
na  postup do  krajské soutěže. Ale ten byl 
j e š t ě d o c e l a d a l e k o . N i c m é n ě 
po  předvánoční výhře nad brumovským 
béčkem jsme se  neochvějně usadili v  čele 
tabulky, kde jsme už vydrželi až do  konce. 
Postup do krajské šachové soutěže jsme tak 
mohli slavit již po  předposledním kole 
zlínského regionálního přeboru. 

Nesmíme však opomenout skvě lé 
individuální výsledky našich žáků a  juniorů. 
Největší úspěch je třetí místo Jirky Koudelky, 
které vybojoval v  konkurenci šedesáti šachistů 
na  Jarním poháru 1. VASTO tour v  Karolince a  také 
pěkné páté místo našeho nejmladšího hráče Tadeáše 
Drgy, které přivezl ze  silně obsazeného turnaje 
ve Starém Městě. 

Za zmínku určitě stojí také účast Miroslava Krajíčka 
a  Romana Hlavičky na  nejsilnějším slovenském 
šachovém turnaji Chess Slovak Open ve  Skalici. 
Roman Hlavička je také pravidelně nominován 
do  manažerského reprezentačního výběru ČR, který 
každoročně odehraje několik zápasů proti svým 
zahraničním soupeřům. 

Moc děkuji všem hráčům za  příkladnou účast 
a  bojovnost ve  všech zápasech a  věřím, že i  díky 
nadějným mladým šachistům bude náš šachový oddíl 
v  krajské soutěži konkurence schopný a vzorně 

reprezentovat městys Pozlovice. V  neposlední řadě 
bych velmi rád poděkoval za obrovskou podporu jak 
ze  strany SK Pozlovice, tak i  ze  strany Městyse 

Pozlovice, který nám umožňuje hrát naše zápasy 
v zasedací místnosti a trénovat v multifunkčním centru. 

Předpokládaná sestava pro krajskou šachovou 
soutěž 2023/24: 

Miroslav Krajíček, Zbyněk Kudera, René Lekeš, 
Roman Hlavička, Richard Kročil, Jiří Koudelka, Kamil 
Dostálek, Ondřej Mikel, Tadeáš Drga, Josef Cholasta, 
Jindřich Kuechler, Marek Hlavička, Radim Hlavička, 
Lubor Kročil. 

Roman Hlavička, předseda ŠO SK Pozlovice

Šachový oddíl

Gratuluji Pozlovicím k vítězství v soutěži  

a k postupu do ZKS!

REGIONÁLNÍ PŘEBOR - KONEČNÉ POŘADÍ
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Vážení spoluobčané, máme za  sebou téměř půl 
roku, rád bych Vás tedy ve zkratce seznámil s životem 
v  oddílech SK Pozlovice. První polovina roku je 
zpravidla druhou polovinou aktuální sezony, kdy je 
třeba soustředit se  na mistrovská utkání, ale i přesto 

jste mohli navštívit tradiční zabíjačku na  fotbalovém 
hřišti, kterou organizuje oddíl kopané. Dále hokejový 
oddíl uspořádal koncem února bruslení pro občany 
Pozlovic, Podhradí a  Řetechova na  zimním stadionu 
v Uherském Brodě, které využilo mnoho z Vás. Zájem 
nás velmi potěšil a  pokud to situace dovolí, budeme 
akci opakovat.  

Od jara letošního roku také SK Pozlovice zaštiťuje 
nově zřízený spolek seniorů, jehož činnost začala 
z  podnětů na  setkání seniorů v  loňském roce 
ve Valašském šenku Ogar. Pro Vaši informaci, prozatím 
je ve spolku registrováno téměř dvacet členů, probíhají 
pravidelná setkání a  rádi uvítáme nové členy. Městys 
Pozlovice navýšil finanční prostředky SK Pozlovice 
právě na  aktivity seniorů, což může zahrnovat 
výraznou slevu při účasti na hromadných akcích, které 
spolek plánuje (výstavy, divadelní představení, koncert, 
a jiné).  

Oddíly halových sportů tedy v  prvním kvartálu 
dokončovaly sezonu. Jako prvním byla sezona 
ukončena hokejistům, ve  Valašské hokejové lize, 
bohužel předčasně z  důvodu vysokých nákladů 
na energie. SK Pozlovice ve skupině B obsadil 5. místo. 
Věříme, že nová sezona již proběhne bez komplikací. 
Dalším oddílem, který dokončil sezonu byli šachisté. 
S velkým náskokem ve okresním přeboru zvítězili a v 
další sezoně tedy budou reprezentovat Pozlovice 
v krajském přeboru. Gratulujeme! Věříme, že se podaří 
vyřešit zvýšené nároky vyšší soutěže a  na  podzim 
zahájí soutěž v plné síle. To ve stolním tenisu bohužel 

situace nebyla tak příznivá a  přes maximální snahu 
nebylo možné udržet nejvyšší okresní soutěž. Vysoká 
marodka byla poměrově podobná jako u  hokejistů 
po play-off a bohužel A družstvo sestupuje do 2. třídy. 
B  družstvo také jaro nezastihlo v  nejlepš ím 

rozpoložení, ale sezonu jsme ukončili v  poklidných 
vodách středu tabulky. C družstvo ukončilo sezonu na 
8.  místě čtvrté okresní třídy, lepším výsledkům opět 
zabránila zdravotní absence klíčových hráčů.  

Členové oddílů, které soutěže nehrají, se  však 
pravidelně scházeli na  cvičení, oddíl volejbalu 
absolvoval aprílový turnaj v  Řepištích, klubový turnaj 
v  dubnu, v  únoru uspořádal soustředění mládeže 

Z činnosti SK Pozlovice
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a pravidelně trénuje ať už v  tělocvičně v Pozlovicích, 
nebo v  hale v  Dolní Lhotě, či v  tělocvičně při ZŠ 
Luhačovice. Při příznivém počasí probíhají od června 
tréninky na víceúčelovém hřišti u MŠ Pozlovice. Členky 
oddílu jógy se  pravidelně setkávaly každou středu 
v  tělocvičně, nyní již probíhá letní přestávka. Členky 
oddílu ženy si cvičení zpestřily cyklovýletem, přikládám 
krátkou reportáž:  

Každoroční cyklovýlet oddílu žen se  uskutečnil 
ve  Velkých Karlovicích. 7 žen, 7 elektrokol, 100  km 
v  nohách i  za  nepříznivého počasí, kdy jsme musely 
nasadit pláštěnky, 1  turistický výšlap na  rozhlednu 
Miloňov a k tomu kupa srandy a kopec dobré nálady. 

To byl výsledek, který v  květnu patřil oddílu žen pod 
vedením Renaty. Vzaly jsme si příklad ze  známého 
rčení: „V  zdravém těle, zdraví duch“ a  taky „Žádná 
překážka nás nezastaví.“ Zkuste to někdy taky, být 
s lidmi, se kterými si máte co říct, zasportovat si a ještě 
se i zasmát. Opravdu to pomáhá ke zlepšení nálady. 

Měsíc květen se  již pravidelně nese v  duchu 
tradiční sportovní akce pro 
veřejnost Pozlovice v  pohybu. 
Nejinak tomu bylo i  letos. Sérii 
sportovních událostí začaly ženy 
cvičením Power jógy. Následně 
v pátek odpoledne jsme se sešli 
v  kuželkárně na  sportovní hale 
Radostova v  Luhačovicích, kde 
proběhl napínavý turnaj, kdy 
v í t ě z b r a l p r v n í m í s t o 
s  nepatrným rozdílem před 
druhým týmem. Den nato, 
v  sobotu, udělaly členky oddílu 
jógy „přestávku ve  letní pauze“ 
a  absolvovaly tradiční výšlap 
do  okolí Pozlovic, tentokráte 

přes Podhradí a Komonec na Maleniska s  příjemným 
občerstvením a  následně přes Řetechov zpět. A  aby 
toho sportu nebylo málo, v  neděli jste se  mohli 
zúčastnit dopoledního turnaje ve  stolním tenisu. 
V příjemné atmosféře jsme strávili nedělní dopoledne, 
protáhli těla a  udělali žízeň, kterou jsme díky 
občerstvení mohli ihned uhasit. Následovala pětidenní 
pauza a  následný pátek oddíl kopané uspořádal 
tradiční nohejbalový turnaj na  hřišti u  MŠ. Objednali 
jsme exkluzivní počasí a všech 8 týmů až do večerních 
hodin soutěžilo o  hodnotné ceny. Poděkování patří 
také Anežce Hrabinové a  Janě Rajznauerové, které 
nám akci zpříjemnily obsluhou v  bufetu. A  pokud 
se  ptáte, kdy uspořádá svůj turnaj volejbalový oddíl, 
tak se  připravte na 2.  září, kdy ukončíme prázdniny 
a před školním rokem se ještě protáhneme!  

Přeji Vám příjemné léto, hodně zdraví, pohybu 
a  pokud pojedete někam na  výlet či dovolenou, tak 
šťastnou cestu a hlavně se v pořádku vraťte domů. 

Pavel Žmolík, předseda SK Pozlovice 

Z činnosti SK Pozlovice (pokračování ze str. 8)
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Dnes je to právě měsíc od naší poslední akce. Dá 
se  říci, že pro nás té nejstěžejnější a  nejvýznamnější 
v  celém roce – a  to sletu čarodějnic na  našem 
pozlovském výletišti. Letošním tématem byla ta NEJ 
„světýlková“ čarodějnice. Mohlo by se zdát, že všechny 
účastnice spoléhaly na  počasí, (které nám ještě před 
samotným sletem nepřálo), a doufaly, že svými světýlky 
oslní porotu i  během odpoledne, kdy počasí dle 
původního plánu mělo být „nic-moc“. Ale to bychom 
nebyly my – pro někoho vědmy, čarodějnice, věštkyně, 
atp. – abychom „nezařídily“ krásné slunečné počasí. 
Náš cíl byl jeden – chtěly jsme, aby si všechny 
účastnice byly při hodnocení porotou rovny, prostě aby 
si nezáviděly, že jedna svítí tak a druhá onak, že jedna 
má světýlka bílé a  druhá třeba růžové, jedné jdou 
světýlka vidět více, druhé zase méně …. A  tak porota, 
aniž by vidě la svítit jediné světý lko, vybrala 
následovně. Čarodějnický potěr: 1. Stelinka Balážová, 
2. Lilianka Smutná, 3. „Krásná neznámá“. Čaro-
dorostenky: 1. Nikča Maňasová, 2. Zuzka Rajznauerová, 
3. Adélka Bednaříková. Staré vydry: 1. Anežka 

Hrabinová, 2. „Lázeňská dračice“, 3. Magda Žmolíková. 
Jakmile se  setmělo, začaly se  po výletišti pohybovat 
a  zářit světýlka jak svatojánské mušky. Tudíž nejen 
hřiště, ale také taneční parket ožil 
různými variacemi světýlek, blikaček 
a  p o d o b n ý c h vě c i če k , k t e r é 
se  neustále pohybovaly v  rytmu 
hudby pod taktovkou DJ Honzy 
Sosny. Cíl letošního ročníku byl splněn 
– rozzářily jsme výletiště nejen 
světýlky, ale také energií všech, kteří 
se  na akci dostavili. Tímto bychom 
rády ještě jednou poděkovaly všem 
sponzorům a  ostatním lidem, kteří 
darovali ceny do  tomboly a  také pro 
vítězky 21. sletu. Největší poděkování 
však patří všem členkám a příznivcům 
poz lovských čarodě j n i c , k te ř í 

se podíleli na celé akci – DĚKUJEME, BEZ VÁS BY TO 
NEŠLO!  

Jaro však nebylo jen o  sletu, o  víkendu 17.  a 
18.  března jsme přiložily ruce k  dílu a  pomohly 
s  uspořádáním Koštu slivovice a  ochutnávky medu. 
Akce to byla jako vždy velice vydařená jak po stránce 
organizační, tak také, co se  týkalo počtu vzorků jak 
lahodného švestkového moku i tekutého zlata – medu. 
Všem děvčatům, která se podílela buď na přípravách, 
nebo na  akci samotné patří velké díky. V  sobotu, 
3. června, nás čekal Výšlap za zdravím. Tentokrát jsme 
se rozhodly si vyšlápnout po okolí Pozlovic a celou akci 
završit malým posezením nad „něčím dobrým“. Poté 
nás už čeká jen zasloužený odpočinek a  čas, který 
budeme věnovat naš im rodinám, kamarádům, 
nejbližším … odpočinku a  načerpání sil, energie 
a nápadů na podzim, který je plný nových výzev a akcí, 
na  které se  všechny moc těšíme. A  jaká je myšlenka 
pro tentokrát?! Nezapomeňte, není potřeba závidět 
nikomu nic – všem nám stejně ráno vychází sluníčko 
a večer zase zapadá – takže jaké si to uděláme, takové 
to budeme mít. Tudíž vítejme léto (a  nejen to) každé 
ráno s úsměvem a s myšlenkou, že každý nový den je 
pro nás novým začátkem a novou výzvou. 

Lucie Turčyn Kalinová

Slet, léto a nové výzvy
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Patronem hasičů je sv. Florián, který má chránit 
před ohněm i povodněmi. Na  jeho svátek, 4.  května, 
bylo v sídle Zlínského kraje oceněno celkem 38 hasičů, 
kterým hejtman Radim Holiš předal pamětní medaile a 
6  hasičům také záslužná vyznamenání II. stupně. 
Oceňování hasičů má už ve Zlínském kraji svou tradici, 
která začala v  roce 2006. Za  tu dobu kraj ocenil více 

než 650 dobrovolných a  profesionálních hasičů, a  to 
od  těch nejmladších za  jejich úspěchy v  požárním 
sportu, až po ty zasloužilé, kteří mají za sebou desítky 
let aktivní a  obětavé činnosti. Za  aktivní práci pro 
dobrovolné hasiče byla oceněna i  jednatelka SDH 
Pozlovice Eva Úlehlová. 

Bc. Andrea Zemková

Ocenění dobrovolných hasičů

Významná životní jubilea III. čtvrtletí 2023 
Jaromír Kolář                   70 let 
Václav Špitálník                 70 let 
Anna Žmolíková                 75 let 
Marie Janíková                  75 let 
Miroslav Remeš                 75 let 
Jaromír Roubalík                 75 let 
Marie Kubáčková                 80 let 
Jaroslav Lukeš                  80 let 
Václav Píše                    80 let 
Jarmila Sláčalová                 81 let 
Vít Pinďák                    82 let 
Helena Bednaříková               82 let 
Marie Bobčíková                 83 let 
Josef Horák                   83 let 
Anna Hňupková                 84 let 
Dušan Židek                   86 let 
František Kolařík                 87 let 
Jaroslav Kolářová                89 let 
Růžena Martincová                89 let 
Marie Černochová                90 let 
Bedřiška Matulíková               90 let 

Vítáme mezi námi nové občánky 
Marie Adámková                Nivy I 457 

Matouš Bednařík              Pod Větrníkem 30 

Leontýna Kolářová             L. Janáčka 131 

Jan Coufalík               Za Potokem 464 

Naše řady opustili 
Vladimír Hrabina                  73 let 

Aleš Mičánek                   64 let 

 

 

Taneční zábava SK Pozlovice          23. června 

Pěší pouť na Malenisko             25. června 

Pivní slavnosti na přehradě        5. - 9. července 

Pouť ke sv. Anně                23. července

Společenská kronika

Společenské akce

zdroj: https://zlinskykraj.cz/

https://zlinskykraj.cz/
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21. Slet čarodějnic - 30. 4. 2023

Kácení máje -27. 5. 2023

Boží Tělo - 8. 6. 2023


